

DAS SMARTE SYSTEM

THE SMART SYSTEM

Das smarte System führt dich in die digitale eBike-Zukunft. Die eBike Flow App, der Akku, das Display, die Bedieneinheit, die Drive Unit und das Bosch eBike ABS sind im smarten System voll vernetzt. Über die eBike Flow App steuerst du alle Funktionen des smarten Systems.



The smart system points the way to the digital future for eBikes. The eBike Flow app, the battery, the display, the control unit, the drive unit and the Bosch eBike ABS are fully connected in the smart system. You can control all functions of the smart system via the eBike Flow app.

DRIVE UNITS

Der Antrieb, Mobilität neu zu erleben

Das smarte System bietet dir die Möglichkeit, zwischen verschiedenen Antriebsvarianten zu wählen.

PERFORMANCE LINE

Diese kaum hörbare Drive Unit ist die beste Wahl für sportliche Trekkingtouren und entspannte Ausflüge.



DRIVE UNITS

The drive to experience a new kind of mobility

The smart system enables you to choose between different drive variants.

PERFORMANCE LINE

This barely audible drive unit is the best choice for sporty trekking and relaxed excursions.

PERFORMANCE LINE CX

Für ein einzigartiges eMTB-Erlebnis: Kompakt, leicht und smart – die Performance Line CX ist der Antrieb für anspruchsvolle und vernetzte eBiker*innen.



PERFORMANCE LINE CX

For a unique eMTB experience: Compact, lightweight and smart – the Performance Line CX is the ideal drive for demanding and connected eBikers.

NEU PERFORMANCE LINE CX RACE LIMITED EDITION

Wenn jede Hundertstelsekunde zählt, sind eine starke Beschleunigung und hohe Geschwindigkeiten entscheidend. Für maximale Performance und eMTB-Rennen, die Racer und eBike extrem fordern.



NEW PERFORMANCE LINE CX RACE LIMITED EDITION

When every millisecond counts, powerful acceleration and top speeds make all the difference. Get the most from your eBike – and yourself – optimal performance for eMTB racing.